
Ferry  Brabander, lid steunfractie CDA:  

“Mijn gezin, tuinbouw en politiek zijn voor mij belangrijk” 

Ferry Brabander (19 oktober 1966, Berkel en Rodenrijs) is een echte 

Berkelaar en geen zuiderling zoals zijn familienaam doet vermoeden. Hij 

komt uit een gezin van vier kinderen; twee broers en een zus en is getrouwd 

met Marina Thomassen. Samen hebben zij een dochter Amber (veertien) en 

een zoon Stan (dertien jaar). Ferry volgde de basisschool aan de Poolster in 

Berkel en Rodenrijs en deed vervolgens de MAVO in Zoetermeer, waar hij in 

1984 zijn diploma behaalde. Daar heeft hij goede herinneringen aan, al was 

het soms in de wintermaanden behoorlijk afzien als hij op de fiets in de 

vrieskou naar de groeistad moest trappen. 

Ferry: “Ik heb vooral leuke herinneringen aan de basisschool vanwege het 

feit dat wij de eerste klas waren die de Poolsterschool vormde. Wij zaten nog 

in het oude tuinbouwschooltje naast de oude Petrusschool en waren vanaf 

groep 4 de oudste leerlingen van de Poolster, dat was bijzonder. Het was ook 

een bijzondere klas; we hebben elkaar weer ontmoet tijdens een reünie in 

2008. De Petrus MAVO in Zoetermeer was ook een leuke school waar ik met 

veel plezier naar toe fietste. Ja, toen nog door de weilanden. Alles was nog 

vlak, alleen de kassen markeerden het landschap. De Berkelse watertoren 

was van ver zichtbaar en nog een echt “ landmark” voor Zoetermeer en 

omgeving. 

De Lier 

Na de MAVO ging Ferry naar de MTuS, de Middelbare Tuinbouwschool in De 

Lier. Hij verruilde deze opleiding in 1987 voor zijn militaire dienstplicht. Hij 

bleef veertien maanden bij de Luchtmacht als chauffeur van de commandant 

van de Luchtmacht Verbinding en Meteorologische Groep. Hij behaalde de 

rang van Korporaal en kwam achtereenvolgens terecht in Nijmegen, Arnhem 

en Hilversum. Aan zijn diensttijd bewaart Ferry goede herinneringen. “Ik kan 

niet anders zeggen dat ik een goede tijd heb gehad. Ik had natuurlijk wel een 

hele leuke baan. Ik ben met mijn commandant veel weggeweest. De ritten 

waren heel divers en gingen van een bezoek aan een legerbasis in Duitsland 

naar Den Haag voor het Kerstdiner. Als ik niet nodig was als zijn chauffeur 

werd ik ingedeeld bij de andere poule van chauffeurs om de nodige ritten te 

rijden. 

Medefirmant  

In 1988 werd Ferry medefirmant van Chrysantenkwekerij de Singel VOF van 

zijn ouders waar hij tot 2004 zou blijven. Het bedrijf is toen verkocht aan de 

provincie Zuid Holland in verband met de aanleg van de Groen Blauwe 

Slinger, nu Groenzoom. Daarna begon hij op een nieuwe locatie, aan de 



Noordpolder in Berkel en Rodenrijs en is nu algemeen directeur van Kwekerij 

de Singel BV.  

Passion , Miss Piggy en All4Love 

De kwekerij runt hij samen met zijn twee broers. Zij hebben zeven mensen in 

vaste dienst (vier fulltime en drie parttime). Verder werken er nog zestien 

mensen via een uitzendbureau. Het bedrijf heeft diverse certificaten 

waaronder het hoogst haalbare in de sector, het zogenoemde FFP certificaat 

(Fair flowers Fair Plants). Vanaf 2004 tot en met 2010 teelden zij de rode 

roos “Passion”, en vanaf 2010 tot heden telen zij de roze roos Miss Piggy en 

de paarse roos All4Love. Fraaie namen die zijn bedacht door de veredelaar. 

CDA-Fractie 

Sinds kort is Ferry lid van de steunfractie van het CDA. Vanwaar die 

interesse in de politiek en vooral het CDA en is dat te combineren met zijn 

werk?   

Ferry: “Ik ben al heel lang geïnteresseerd in de politiek. Rond mijn twintigste 

is de interesse echt gegroeid. Bij ons thuis is er eigenlijk als vanzelfsprekend 

altijd op het CDA gestemd. Dat deed ik ook, hoewel ik moet bekennen dat ik 

wel eens een uitstapje gemaakt heb naar een andere partij. Wat nu wel blijkt 

is dat we politiek gezien een sterk midden nodig hebben. Het CDA is nog 

steeds het beste antwoord op de vraag die ik mezelf stel. De standpunten die 

het CDA nu weer hanteert zijn precies die punten die mij aanspreken. En 

vooral nu het in Nederland moeizaam gaat en ook in onze eigen 

fusiegemeente veel vraagstukken liggen wil ik graag helpen om deze moeilijke 

periode met veel energie aan te pakken. Nieuwe ideeën, oplossingen 

aandragen en altijd vanuit de CDA gedachte om samen met de andere 

partijen onze gemeente weer in rustiger vaarwater te brengen”. 

Ferry is enthousiast, dat is wel duidelijk. Heeft hij ook ambitie om bij de 

verkiezingen in 2014 in de gemeenteraad te komen en waarvoor zou hij zich 

dan willen inzetten? 

Ferry: “Haha, dat is een moeilijke vraag. Maar het ligt natuurlijk voor de 

hand dat als je de fractie ondersteunt je op enig moment wel op de kieslijst 

wilt komen. Maar daarvoor is het nog veel te vroeg. Ik moet nog heel veel 

leren. Ik krijg veel steun van onze fractie- en raadsleden. Ik voel me er nu al 

thuis. En waarvoor ik me wil inzetten? Mijn interesse is erg breed dus ik kan 

dat nog niet zeggen, daarvoor zit ik er nog te kort bij. Laat ik eerst maar veel 

leren”. 

 



 

 

 


